
ACTA DE LA REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT DEL RECINTE 
DE L’ESCOLA INDUSTRIAL 
 
Data:  05-02-2024 
Hora:  13:00 hores 
Lloc:  Plataforma virtual Teams 
Acta núm: 117 
 
Assistents: 
 
Representants de la Corporació: 
   
  Sra. Llum Llosa Oliva    (Subdirecció d’Edificació)   

Sr.   Rafael Ocaña Barbero   (Gerència medi ambient) 
Sr.  Jaume González Mora                 (Subdirecció de Logística) 

    
   
Representants dels treballadors: 
 

Sr.   Segismundo Serrano Gutiérrez  (Delegat de Prevenció) 
Sra. Mariona Chavarria Domingo       (Delegat de Prevenció 
Sr.   Manuel Leonardo Jurado Luque (Delegat de Prevenció) 
Sr.   Adrià Martín Cantos                    (Delegat de Prevenció) 
 

 
Assessors: 

Sr.   Jerónimo Aguilar Romo  (OPRL) 
Sra. Concepció Minguet Salvado      (OPRL)       
  

 
Excusa assistència: 
 

 Sr. Pedro Montiel López (Delegat de Prevenció), informa que en el 
present subcomitè serà substituït pel Sr. Manuel Leonardo Jurado. 

 
No assistència: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
S’inicia el subcomitè a les 13:01 hores 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
PUNT 1 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
La Sra. Llum Llosa  procedeix a la lectura de l’ordre del dia i posteriorment es dona per 

aprovada l’acta N.116  corresponent al subcomitè celebrat el passat dia 12 de desembre 

de 2023. 

 

PUNT 2 
 
Presentació de nous informes i informació dels estudis en curs 
 
 
TO_21_2023_IP_Avaluació exposició soroll. Unitat de Paisatgisme. Recinte 
Torribera 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe d’avaluació (periodicitat anual)  de l’exposició 
a soroll per part de les brigades de jardineria del Recinte Torribera. No es presenta cap 
consulta al respecte per part dels assistents. 
 
UR_10_2023_IP_Mesures exposició soroll Fusteria Urgell 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe d’avaluació (periodicitat anual). El resultat 
evidencia que existeix sobreprotecció pel que fa al protector que s’està fent servir per 
l’ús de diferents màquines. Per tal de corregir aquesta situació, es traslladarà la 
informació d’aquest informe i en concret les condicions que han d’acomplir els EPI’s per 
tal siguin adquirits des de l’OSOA.  
 
La Sra. Llum Llosa explica el procés d’adquisició i exposa que un cop l’OSOA hagi cercat 
un model que s’adeqüi al descrit per l’OPRL, ho traslladarà a l’OPRL  per rebre el seu 
vist i plau.  
 
El Sr. Leonardo Jurado sol·licita que aquesta qüestió es traslladi al quadre de seguiment 
per saber que està pendent d’adquirir nous protectors auditius.  
 
UR_10_2023_IP_Mesures exposició soroll Jardineria Urgell 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe d’avaluació (periodicitat anual)  de l’exposició 
a soroll per part de les brigades de jardineria del Recinte Urgell. No es presenta cap 
consulta al respecte per part dels assistents. 
 
UR_10_2023_IP_Mesures exposició soroll Serralleria Urgell 
 
El Sr. Jerónimo Aguilar presenta l’informe d’avaluació (periodicitat anual)  de les 
exposició a soroll per part del personal d’oficis de serralleria al Recinte Urgell.  No es 
presenta cap consulta al respecte per part dels assistents. 
 
 
 
 
 
 



PUNT 3 
 

Accidentalitat en l’àmbit d’aquest Subcomitè 
 

 
El Sr. Jerónimo Aguilar explica que encara no es pot presentar cap informe perquè la 

mútua d’accidents no disposa dels mitjans per proporcionar les dades que permetin fer 

l’avaluació necessària.  

 

Quadre seguiment 

 

La Sra. Llum Llosa comparteix el  quadre de seguiment actualitzat, i exposa totes 

aquelles accions que han estat eliminades per haver-se finalitzat la seva gestió.  

 

PUNT 4 

 
Precs i Preguntes 

 

4.1. El Sr. Leonardo Jurado, exposa que no ha rebut el document que s’indicava  al punt 

5.2 de l’acta 116 (mesures dels camps electromagnètics del personal de medi ambient 

i laboratori). El Sr. Jerónimo Aguilar confirma que aquest informe es va enviar junt amb 

l’acta 116. 

 

4.2. El Sr. Segismundo Serrano aprofita per donar la benvinguda a la Sra. Llum Llosa 

en la seva qualitat de presidenta de l’esmentat subcomitè, i per consultar qui la 

substituirà en el seu rol de tècnica.  

 

La Sra. Llum Llosa diu que per tal d’optimitzar els recursos existents, serà ella qui reculli 

totes les consultes i les traslladarà als responsables de l’SDED que  corresponguin.  

 

4.3. El Sr. Segismundo Serrano, en relació a les obres de FGC, consulta si s’han fet les 

comunicacions necessàries als treballadors per informar sobre els canvis en matèria 

d’emergències.  

En aquest sentit, s’exposa que s’han fet dos comunicats: 

 

• Informació de les afectacions i concreció de les sortides d’emergència actives 

• Informació de les vies d’evacuació i del nou punt de trobada en cas d’emergència 

 

No obstant això, es reforçarà la informació als treballadors per mantenir-los 

constantment informats envers possibles afectacions.  

 

4.4. El Sr. Segismundo Serrano consulta si hi haurà alguna afectació al Recinte, o si 

està previst prendre accions per atendre l’emergència per sequera. 

 

La Sra. Llum Llosa exposa que s’estan duent a terme diferents accions per tal de reduir 

el sistema de filtratge de les fonts d’aigua dels edificis i s’està preparant un informe per 

valorar-ho. Alhora,  des fa uns mesos i seguin les indicacions  de l’Ajuntament de 

Barcelona, no s’està regant els jardins.  



 

4.5. El Sr. Rafael Ocaña consulta si pel nou accés que està previst habilitar-se pel c. 

Rosselló i que estarà destinat a l’ús de vehicles d’obra, existeix la possibilitat de 

compartir-ho pels treballadors de la corporació i així no haver de fer tota la volta al 

recinte. 

 

La Sra. Llum Llosa diu que per una qüestió de seguretat, és inviable i incompatible  donar 

un ús indistint per usuaris i vehicles d’obra.  

 

4.6. La Sra. Mariona Chavarria, exposa que les portes principals a l’edifici del Vagó pel 

c. Rosselló estan tancades a les 7:00h, és a dir, les persones que treballen al Vagó han 

d’accedir per la porta principal de l’edifici Rellotge, i consulta la possibilitat que l’accés 

del c. Rosselló obri abans. La Sra. Llum Llosa diu que és una qüestió de seguretat, i el 

Sr. Jaume González afegeix que es tracta d’una qüestió de recursos del Gabinet de 

Prevenció i Seguretat.  

 

 

 

 

S’aixeca la sessió a les 13:25h  del 5 de febrer de 2024  


